
Tomáš Jindra 

Něco o mně:   

Studuji na ÚČJF MFF UK a bydlím na této koleji již 7 let a to včetně letních měsíců. Za tu dobu 

jsem měl možnost blíže poznat několik členů kolejní rady a mám tudíž přehled o chodu této 

koleje.  

Mezi mé zájmy patří fyzika, scifi, fantasy a stolní hry. Dlouhodobě se věnuji hraní Dračího 

Doupěte a Dungeons and Dragons. Mezi mé další záliby patří filmy a počítače, mé jméno 

Vám může být známé z kolejnetu, případně čas od času někomu pomáhám se zapojování 

internetu. 

Program: 

Jelikož na této koleji bydlím již řadu let, nebudu zde slibovat prosazení revolučních věcí. 

Naopak, rád bych se věnoval všem dlouhodobým nedořešeným problémům, rád je opět 

otevřel a posunul o kus dál. 

 Kouření na koleji. Někteří na kuřáky nadávají a jiní pro změnu stojí na druhé straně 

pomyslné barikády. Rád bych docílil většího vzájemného respektu a též dodržování 

stávajících předpisů. 

 

 Přeplněné kolárny, půjčování kolejních prostor k různým aktivitám. Obecně lepší 

využijí prostorů a lepší přístup ubytovaných k nim. 

 

 Wifi připojení a připojení síti obecně. Jde o dlouhodobý problém pro čím dál více lidí 

a současných zařízení.  

 

 Půjčování sportovního vybavení a případně zajištění nového. 

 

 Snížení byrokracie při nastěhování na kolej a vystěhování a též při podávání žádostí o 

ubytování. 

 

 Momentálně na koleji ve večerních hodinách nebo o víkendech nemá nikdo autoritu 

zastupovat koleje. Mnozí se s tímto problémem setkali při řešení různorodých věcí a 

snaze obrátit se na vrátné. 

 

Děkuji za Vaši podporu a čas 


